# 東華三院馬振玉紀念中學活動通告 141/24-25

### 東華三院中學聯校新加坡英語夏令營 2025

#### 敬啟者:

為了豐富學生的學習經歷,提升英語能力及擴闊國際視野,東華三院屬下中學將合辦「東華三院中學聯校新加坡英語夏令營 2025」,有關詳情臚列如下:

1201111 12011111	- ○- ○ 1 19 1 × 1 1分 2 2 2 1 2 1
活動日期:	六月二十九日至七月五日(共7天)
活動地點:	新加坡
參與對象:	中三至中四學生 (共五名)
活動承辦方:	學聯國際文化交流中心
出發前簡介會:	六月二十日下午 (暫定)
費 用 :	學生不用繳費。
	是次活動的費用(每位學生費用:港幣\$16,990/位)獲東華三院董事局及屬下中學資助全
	額團費,費用包括參訪活動、膳食、住宿、交通,以及基本的團體綜合旅遊保險*等。
	若學生於報名確認後退出,有可能需要支付相關團費及退團而產生的額外費用。
	*藍十字個人旅遊保險環球藍鑽石計劃7天
報名截止日期:	三月三十一日
備 註 :	1. 活動期間,學生將由本院屬校教師及專業導遊全程陪同,確保安全。
	2. 學生需自行辦理有效旅遊證件(如特區護照)。
	3. 學生如需申請簽證,須自行辦理。(中國公民、特區護照持有者無須申請簽證可入
	境新加坡經商或觀光最多 30 天。)
	4. 如學生有特殊膳食或醫療需要,請於報名時告知校方,以便安排。

有意參加者,請填寫報名表,並於三月三十一日(星期一)連同身份證副本、旅遊證件副本及一張證件相(辦理國際學生證用)交回<u>陳凱芝</u>副校長辦理。(有關資料將轉交東華三院及承辦方)。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與陳凱芝副校長聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

東華三院 馬振玉 紀念中學 emorial College

(陣挑雲

謹啟

二零二五年三月二十八日

# TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 141/24-25</u> <u>TWGHs Joint Secondary Schools Singapore English Summer Camp 2025</u>

28<sup>th</sup> March 2025

**Dear Parents** 

We are pleased to inform you that TWGHs Joint Secondary Schools will organize the "TWGHs Joint Secondary Schools Singapore English Summer Camp 2025." This programme aims to enrich students' learning experiences, enhance their English proficiency, and broaden their international perspectives. Below are the details:

Date	:	June 29 to July 5, 2025 (7 days)				
Destination	:	Singapore				
Eligible Participants	:	Secondary 3 to Secondary 4 students (5 students in total)				
Programme Organizer	:	Council for International Cultural Exchange				
Briefing Session	:	June 20, 2025 in the afternoon (tentative)				
Fee	:	Free. (Original price: \$16,990/student). The study tour is fully subsidized by the TWGHs Board of Directors and Joint Secondary Schools, covering activities, meals, accommodation, transportation and insurance* (basic coverage)  Please note that if a student withdraws after confirming their registration, they may be responsible for related fees and any additional costs incurred due to the withdrawal.				
		*Blue Cross TravelSafe Plus Global Diamond Plan 7days				
Application Deadline	:	31 <sup>st</sup> March 2025 (Monday)				
Remarks		1. TWGHs joint secondary school teachers and professional tour guides will accompany students throughout the program to ensure their safety.				
		2. Students are responsible for securing all necessary and valid travel documents, including a Hong Kong SAR passport.				
		3. Students requiring a visa must obtain it independently. (Chinese citizens and HKSAR passport holders do not require a visa for business or tourism stays in Singapore of up to 30 days.)				
		4. Please inform us of any special dietary or medical needs your child may have at the time of application so we can make appropriate arrangements.				

Interested students should submit a completed application form, a copy of their Hong Kong ID card, a copy of their passport, and one passport-sized photo (for the International Student Identity Card) to the Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi by 31<sup>st</sup> March 2025 (Monday). Submitted documents will be forwarded to the Tung Wah Group of Hospitals and the program organizer. Please feel free to contact Ms Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

## 

### 東華三院中學聯校新加坡英語夏令營 2025

.覆者:				
本人為	班學生	之家長,已經	知悉上述通告內容	。本人
□ 同意》	敞子弟參加「東華三院	中學聯校新加坡英語夏令	令營 2025」。	
學生	緊急聯絡人姓名:	關係:	聯絡電	話:
此覆		院中學聯校新加坡英語	X ( 5 2020 ]	
· 夏華三院馬振3	5. 配念中学		家	長簽署:
			家	長姓名:
- 雨 - エケ	п п			

二零二五年 月 日 請以 √ 表示所選項目